



澳門大學研究生會
Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau
University of Macau Postgraduate Association

澳門大學研究生會
第1/2019 號選舉委員會通告

接受第十四屆澳門大學研究生會領導機關選舉報名

根據《澳門大學研究生會章程》第三十七條第一款之規定，會員大會主席、理事長和監事長應由會員公開投票選舉產生。

根據上述規定，選舉委員會現接受第十四屆澳門大學研究生會領導機關候選組別報名，並制定以下指引：

一、根據澳門大學研究生會章程中關於選舉之規定以及選舉委員會之要求，報名為候選組別成員必須具備下述資格：

- 〈一〉、本會會員；
- 〈二〉、具有被選舉權；
- 〈三〉、擁護《澳門大學研究生會章程》；
- 〈四〉、參選閣所有成員必須全程參與澳門大學研究生會濠鏡研究生論壇之籌委會工作。

二、候選組別須同時遞交候選組別成員學生證副本、政綱、宣傳計劃、競選財政預算及宣傳物料樣本(所有文件尺寸均為A4)各一份。

三、候選組別將已填妥資料的報名表（報名表請於公告之附件中下載），連同第二點所指的資料，放入一個公文袋，於**4月8日14:00-17:00**遞交到澳門大學研究生會辦公室，逾時恕不受理。封面註明：「第十四屆澳門大學研究生會領導機關選舉—會員大會及理事會選舉報名」或「第十四屆澳門大學研究生會領導機關選舉—監事會選舉報名」。未在規定期間內報名的參選閣則視為放棄參選資格。

四、候選組別遞交報名表時，必須將報名表、政綱、宣傳計劃、競選財政預算及宣傳物料樣本的電子檔電郵至 umpa@um.edu.mo，否則視為資料不全，放棄選舉資格。

五、「可接納的候選組別」經選委會的批准後，可以對其宣傳計劃或宣傳物料樣本



澳門大學研究生會

Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau
University of Macau Postgraduate Association

作出修訂或增加，但須告知選舉委員會備案。

六、選舉日程如下：

暫定選舉日程	項目安排
4月3日-4月8日	接受參選組別報名
4月5日(14:30-16:00) (研會辦公室S3-G017)	報名信息公開答問會
4月9日	公佈可接納的參選組別名單
4月12日前	對可接納的參選組別提出異議
4月13日-4月22日	競選活動期
4月17日(15:00-16:30) (E4-G053) F	第十三屆研究生會述職及 參選組別政綱答問大會
4月23日-4月24日	冷靜期
4月25日-4月26日	投票期
4月26日晚	核算選票
4月26日	公佈當選組別
4月30日前	對選舉結果提出異議

特此通告。

澳門大學研究生會選舉委員會

主席

曾未玲

二〇一九年四月一日





澳門大學研究生會
Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau
University of Macau Postgraduate Association

University of Macau Postgraduate Association
Notice for Election Committee No. 1/2019

Registration as the Candidates of 14th UMPA Leaders

According to Paragraph 1, Article 37 of the University of Macau Postgraduate Association (UMPA) Constitution, the President of General Assembly, Director General of Board of Directors and Supervisor General should be elected via public voting.

In accordance with the provision of UMPA Constitution, the Election Committee starts to accept the application of candidates as the leaders of the 14th UMPA. The candidates must be eligible for application as the following:

1. According to the related rules in the UMPA Constitution and Election Committee, the applicants as candidacy for the cabinets should fulfill the following requirements:

- (1) Members of the UMPA;
- (2) Eligible to be elected;
- (3) Upholding the UMPA Constitution;
- (4) All the members of the nominated cabinets must participate in the Preparatory Committee of Hou Keang Symposium all the time.

2. Each nominated cabinet should submit the political platform, an introduction of promotion, budget, sample of promotion materials, and student card copies of the members (all in A4 size).

3. The candidates should submit the application form with the necessary documents, which are required as the above to UMPA office during **14:00 to 17:00 April 8th**. All the documents should be put in a document envelope. Please remark the following on the envelope “The application of candidates to the 14th Management Board of UMPA-- Election of General Assembly and Board of Directors” or “The application of candidates to the 14th Management Board of UMPA-- Election of Supervisory Board”. Late submission will not be accepted.

4. Candidates should submit both soft copy of the application form, political platform, introduction of promotion plan, budget and samples of promotion materials to umpa@um.edu.mo when submitting the hard copy of the application form. Otherwise, it would be count as incomplete documents and will not be considered in the election.



澳門大學研究生會

Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau
University of Macau Postgraduate Association

5. The introduction of the promotion plan and samples of the materials of admitted candidates can be revised or increased with the permission of Election Committee. The Election Committee must be informed to put on records for reference.
6. Schedule of election is followed:

Tentative Election Agenda	Items
3 April to 8 April	Accept the application as the candidates
5 April (14:30-16:00) (S3-G017)	Public question-and-answer session for the application
9 April	Announcement of “verification of admissibility of nominated candidates”
By 12 April	Raise objection to the “verification of admissibility of nominated candidates”
13 to 22, April	Period of campaigning
17 April (15:00-16:30) (E4-G053)	Work report of 13 th UMPA Political Platform Q&A Plenary of nominated candidates
23 to 24 April	Cooling-off period
25 to 26 April	Election days
Evening of 26 April	Accounting votes
26 April	General election results
By 30 April	Raise objection to the election results

President of the Election committee of UMPA



ZENG Weiling

01/04/2019